

Dagsorden for bestyrelsesmøde i DØK-Foreningen

Dato: Torsdag d. 8. Februar klokken 17.30

1. Valg af ordstyrer

Anna Bjørndal

2. Valg af referent

Martin Pilkær

3. Godkendelse af referat fra sidste møde

Referatet er godkendt uden anmærkninger

4. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden er godkendt uden anmærkninger

5. Indkøb af Soundbox?

Mads har fået tilbud om indkøb af Soundboks sammen med Intro-gruppen, men tilbuddet er udløbet. Dette bliver sat på hold

6. Evaluering af arrangementer:

- **Manuduktion Prog**

Fint arrangement. Mange fik ud af det. Stor tilfredshed. Dog var der nogen som udtrykte, at de gerne vil have det en uge tidligere, da det var lige tæt nok på eksamen.

Herfra lyder det at en manuduktion er et tilskud til ens oplæsning, og ikke skal bruges til at "starte" med at læse op

- **Manuduktion VØS1**

Mere fokus på at det er en skriftlig manuduktion. Det vil sige mere hjælp til at få sat en opgave op, og løse specifikke opgaver til eksamen
Mette var en god lærer og vil gerne igen næste år

- **Manuduktion VØS3**

Søren var god. Der var dog ikke stof nok til at udfylde tiden. Søren var ikke helt velforberedt. Eleverne var dog også svære at danse med.

7. Status på kommende arrangementer:

- **Bowl & Bus - 24/2 (Shana)**

Alt er på plads. Vi skal på Dorsia efterfølgende. Bestyrelsen må meget gerne hjælpe til på dagen med at rydde op (tøm dåser i bus). Shana kan ikke nå at være med. Martin og Mads hjælper til overordnet
Der mangler stadig en faktura på bowl og skoleje

- **DØK Gløgg - 07/3 (Caroline)**

Har fået sponsor (mangler de sidste detaljer) Caroline spørger om hvad man kan tillade at høre om sponsorat. Mads har møde med dem senere og regner med ca 2000-2500 kr.

Der mangler stadig nogle detaljer om lokaler, og indkøb af varer.

- **Påskefrokost 23/3 (Bella)**

Stort set alt er på plads.

Der er tre forskellige muligheder med billetpris.

Maden er bestilt. Vi skal være på Chauteu hvor vi spiser og derefter fester. Maden kommer udefra.

Billetpriser til diskussion

1. Fri bar 1 time, snaps og mad til en billetpris på 250kr

2. Fri bar 2 timer, snaps og mad til en billetpris på 300kr

3, ingen fri bar, snaps og mad til en billetpris på 180kr

Mads: Forslag om at høre Chauteu om man kan lave en armbåndsløsning så nogen kan købe med fri bar, og andre kan ikke.
Alumni får også tilbuddet om at kunne deltage.

- **Karrieredag 27/4 (Mads)**

Er på vej. Mads har holdt møde med Gallaudvalget – og de mangler penge. Karrieredag er tænkt som et event til at få penge til gallaudvalget.

8. Status på DØK Sport (Shana)

På lørdag er der vinterbadning. Dette er der helt styr på. Arrangementet kommer til at koste noget mere for DØK-foreningen. (Da der er indkøbt ting, der kan bruges til andre arrangementer)

Indtil videre er der planlagt Social running, padel, crossfit og vinterbadning. Oliver vil gerne hjælpe med DØK-sport (specielt løbeklubben)

- **Merch?**

Ingen status

9. Status på IT (Tobias & Benjamin (Og lidt Mads))

Idris vil gerne hjælpe med den nuværende hjemmesiden og disse fejlkoder. (ellers Gustav Søgaard)

Idris vil gerne aflønnes, men dette er ikke en mulighed.

Der har tidligere været snak om en ny hjemmeside, men hvis den gamle kan fikses, kan det overvejes om vi skal beholde denne

10. Status på Økonomi (Anna)

Budgettet bliver holdt. Der er profitable arrangementer. En opfordring fra Anna er, at det er rigtig dejligt at folk kommer med budgetter til arrangementer

11. Status på Spons / Samarbejdspartnere (Mads)

-Rekom vil gerne lave en masse ting med os. Rekom vil gerne belønne alle medlemmer i DØK-foreningen med et Best-friend kort. De vil gerne have en gruppechat med alle medlemmer, hvor de gerne vil have, at vi er lidt aktive. De giver også flasker, men som aftalt på tidligere møde vil vi ikke dette. Derfor forsøges det at få dem ombyttet til drinksbilletter, el.

-Djøf har fået et nyt koncept. Professionelt løbetræning, yoga m.v. Dette vil de gerne afholde sammen med os – dog kun for medlemmer af Djøf. Der er dog her en diskussion om at det ikke giver mening for DØK-foreningen, da vi herved vil udelukke folk fra at deltage til arrangementer.

IDA kan rigtig godt lide os.

INVIXO vil gerne sponsorere. Mads prøver at få dem til at sponsorere galla eller andre aktiviteter.

12. Status på DØK Podcast (Bella, Bamo, Martin og Benjamin)

Afholdt et møde om at få en 'ny' podcast med et friskere look, hvor der både vil være faglige og underholdende podcast. Få folk udefra, fra foreningen. Sjove tiltag. (forslag om stadig at afholde Galla dagen derpå)

Mads er blevet spurgt af CBS, om han vil afholde en podcast omkring at gå på HA(it.) Martin og Bella vil gerne dette. Venter yderligere instruks fra Mads

13. Status på merch (Caroline & Anders)

Ingen status

14. Status på SOME

Vil gerne have mere aktivitet. Især under aktiviteter.

Mere fokus på at få ensartet grafik til arrangementer osv. Martin vil meget gerne hjælpe/lave grafik (sammen med Emil Hvelplund) Aftalt at man vender grafik med Martin før det lægges op

15. Status på CBS situationen...

Den alvorlige... ;-)

De sidste to manuduktioner blev aflyst af CBS, da vi ikke må afholde manuduktioner på CBS.

CBS-legal har kontaktet Mads, men efterfølgende ikke fået svar.

De to tidligere medlemmer, som har booket lokalerne i sin tid, har fået tilsendt en mail om at de skal sende deres forsvar, hvorefter rektor vil tage stilling til sagen.

En advokat er blevet sat på sagen. Højest sandsynligt får de to tidligere medlemmer en skriftlig advarsel (Bedste fald ingenting, værste fald udsmidning(dog højest usandsynligt))

Da det er set, at CBS går efter privatpersoner, og ikke en forening som helhed, bliver det fremover vigtigt for foreningen at opfylde reglerne til punkt og prikke. Det vigtigste når man booker lokaler er ikke at have sponsorater. Dog er det vigtigt at læse reglerne inden booking.

16. En venlig opsang

En venlig opsang ift. at hjælpe hinanden med arrangementer. Især når det bliver efterspurgt. Opfordring til at kigge i DØK-chatten på Messenger, da det er vigtige informationer der bliver delt ud. Når man er medlem, forventes det at man gør noget ekstra.

Diskussion om hvordan man svarer og skriver i vores chatgruppe. Der har tidligere været et eksempel med at man får en 'straf' hvis man ikke svarer lige nu. Der er selvfølgelig vigtige beskeder, som skal svares på, relativt hurtigt i chatten, men det foreslås at man i stedet skriver VIGTIGT! i chatten hvis man skal have svar hurtigt. Ellers pointeres det at man selvfølgelig stadig skal kigge i chatten ofte.

17. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde

16. marts hos Bella i Hellerup. CBS har en aktivitetspulje, som man kan søge. Bella vil søge, for at lave noget hyggeligt til mødet (Martin kan ikke deltage)

Møde: 9. april (en halv time) 18:00

Møde: 17. maj klokken 19 hos Martin

18. Eventuelt

a) Quality Board

Jakob Nørbjerg vil meget gerne have mere BIT-lab aktivitet. LAN-party, programmeringshjælp m.v.

Undersøger om det er tilladt at have sponsorer på BIT-lab

b) Kalender

Mange har spurgt ind til kalenderen. Forslag om at offentliggøre datoer for de arrangementer der er planlagt indtil videre. Dette er vedtaget

c) DØK Sport

Vil gerne have en gammeldags kaffemaskine til at lave meget kaffe til vinterbadning. Anna vil gerne høre hendes gamle arbejdsgiver

D) Hackathon

Tobias vil gerne til efteråret lave noget til de nye studerende. Og et andet event til efteråret.

19. Halli halløj skal vi have bajer eller hvad?